

CANADAWIDE FRUIT WHOLESALERS INC.

A WORLD OF PRODUCE EXPERTLY HANDLED

1370 RUE DE BEAUHARNOIS OUEST
MONTRÉAL QUEBEC H4N1J5
(514) 382-3232
CANADAWIDEFRUITS.COM

FOR IMMEDIATE RELEASE

CANADAWIDE HAS NOW BECOME CANADAWIDE“R”

Introducing a second warehouse

It is with great pride and excitement that Canadawide officially announces the opening of its additional warehouse at 4747 Cote Vertu West Boulevard in Montreal. Both facilities are at a convenient distance from each other; only 10 minutes!

This new warehouse opens up a world of possibilities in terms of storage and production as it doubles the capacity to 14 000 pallets and the number of ripening rooms. The cross-docking / forward distribution capabilities are unlimited, and produce can be stored at temperatures ranging from -2° to +15° Celsius.

Founded in 1983, Canadawide is a family run business that has built a solid reputation by offering the widest variety of the highest quality produce. Canadawide builds long-term partnerships based on their core values of transparency and reliability. They are committed to providing the best service and they are always looking for innovations. They act as business advisers to their clients and adapt to their needs in terms of packaging styles and designs.

The combined facilities allow for over 320,000 sq. ft. of state-of-the-art refrigerated space totalling thirty-six rooms. The production area for packaging private labels, co-packing and their well-known Frescadel brand has quadrupled.

Working with Canadawide means choosing quality and building a trustworthy relationship. The additional warehouse now allows for greater opportunities, and they look forward to discussing and assessing your needs.



LES MARCHANDS EN GROS DE FRUITS CANADAWIDE INC.
UN MONDE DE FRUITS ET LÉGUMES, UNE EXPERTISE D'ICI

1370 RUE DE BEAUHARNOIS OUEST
MONTRÉAL QUEBEC H4N1J5
(514) 382-3232
CANADAWIDEFRUITS.COM

POUR PUBLICATION IMMÉDIATE

CANADAWIDE EST MAINTENANT CANADAWIDE "R"

Ouverture d'un deuxième entrepôt

C'est avec beaucoup de fierté et d'enthousiasme que Canadawide annonce officiellement l'ouverture de son deuxième entrepôt situé au 4747, boulevard de la Côte-Vertu Ouest, à Montréal. Les deux entrepôts sont à une distance pratique l'une de l'autre ; seulement 10 minutes !

Ce nouvel entrepôt ouvre un monde de possibilités en termes d'entreposage et de production puisqu'il double la capacité à 14 000 palettes ainsi que le nombre de chambres de mûrissement. Les capacités de cross-docking et de distribution sont illimitées et les produits peuvent être entreposés à des températures allant de -2° à +15° Celsius.

Fondée en 1983, Canadawide est une entreprise familiale qui s'est bâtie une solide réputation en offrant la plus grande variété de fruits et de légumes frais. Canadawide établit des partenariats à long terme fondés sur leurs valeurs fondamentales de transparence et de fiabilité. Ils s'engagent à fournir le meilleur service et sont toujours à la recherche d'innovations. Ils agissent en tant que conseillers d'affaires auprès de leurs clients et s'adaptent à leurs besoins en termes de styles et de conceptions d'emballage.

Les entrepôts combinés permettent de disposer de plus de 320 000 pieds carrés d'espace réfrigéré à la fine pointe de la technologie, soit trente-six chambres au total. La zone de production pour l'emballage des marques privées, le co-emballage et leur marque Frescadel a quadruplé.

Travailler avec Canadawide, c'est choisir la qualité et établir une relation de confiance. L'entrepôt permet maintenant d'élargir les possibilités, et ils sont impatients d'évaluer et de discuter de vos besoins.

